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Geacht College, 

Sinds de verbouwing van winkelcentrum Carré aan de Tongerseweg is de in- en uitrit van dit 
complex verplaatst van de Tongerseweg naar de Cannerweg. Door deze wijziging is er een 
toename van het aantal rechtsafslaande auto's van de Tongerseweg naar de Cannerweg. 

Op het punt waar auto's vanaf de Tongerseweg rechtsaf naar de Cannerweg gaan, is geen aparte 
strook voor rechtsaf. De gecombineerde opstelstrook voor rechtdoor en rechtsaf, krijgt gelijktijdig 
groen met het aan de rechterzijde van deze strook gelegen fietspad. Bij dit zogeheten deelconflict 
in de verkeerslichtenregeling installatie (VRI), dienen automobilisten die rechtsaf buigen fietsers 
die rechtdoor rijden voorrang te verlenen. Fietsverkeer ter plaatse heeft vaak een hogere snelheid 
dan gemiddeld, door het feit dat de Tongerseweg hier bergaf loopt. 

Uit eigen waarnemingen ter plekke blijkt dat het vaak maar net goed gaat op dit conflictpunt, waar 
ook eerder aanrijdingen plaats vonden tussen afbuigende auto's en rechtdoor rijdende fietsers. 

Naar aanleiding hiervan zou ik namens de fractie van D66 Maastricht de volgende vragen willen 
stellen: 

1. Is het College bekend met deze situatie? 
2. Deelt het College de mening van D66 dat deelconflicten binnen een VRI-regeling zoveel als 

mogelijk dienen te worden vermeden? 
3. Is het College bereid om na te gaan of dit deelconflict uit de bestaande VRI-regeling 

gehaald kan worden? 
4. Indien het bijvoorbeeld vanwege de doorstroming niet mogelijk zou zijn om het 

deelconflict op te heffen, is het College dan bereid om te kijken naar de mogelijkheid om 
extra waarschuwingen aan te brengen op betreffende punt, bijvoorbeeld het aanbrengen 
van een waarschuwingsknipperlicht? 

Bij voorbaat dank voor uw reactie. 

Met vriendelijke groet, 
Harald Barendse 
Raadslid D66 Maastricht 


